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PROTOKÓŁ 

LXXIV Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. 

LXXIV Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 16:42. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 18 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.htm 
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Otwarcie obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady LXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku chciałam prosić, aby wszyscy radni, 

chcący zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala od 

mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu. 

Witam wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji: zastępcę Burmistrza, szanownych radnych 

oraz członków Młodzieżowej Rady Gminy oraz ich opiekuna panią Anetę Czarny. Na samym 

początku chciałam wspomnieć, iż zmarł nasz wieloletni radny Rady Miejskiej Śp. Stanisław 

Trzeciak. Był radnym III, V, VI i VII kadencji. Uczcijmy Jego pamięć minutą ciszy. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 17 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

 
1 Lista obecności. 
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Szanowni Państwo, porządek obrad wraz z projektami uchwał na dzisiejszą sesję otrzymaliście 

w dniu 22 listopada 2023 r.2 Dzisiaj zgodnie z zapowiedzią zostały przekazane projekty uchwał 

w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z 

dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. 

– druk I oraz w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r.– druk J. Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku obrad? 

Nie widzę. Jeśli nie ma żadnych uwag, to przechodzimy do realizacji porządku obrad. 

Przedstawienie sprawozdania z działalności Młodzieżowej Rady 

Gminy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Bardzo proszę o przedstawienie sprawozdania panią Natalię 

Gołębiewską przewodniczącą Młodzieżowej Rady Gminy.3 

Natalia Gołębiewska przedstawiła Wysokiej Radzie sprawozdanie z działalności Młodzieżowej 

Rady Gminy. 

Ślubowanie Młodzieżowej Rady Gminy Strzelce Opolskie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Witam również Młodzieżową Radę Gminy wraz z ich 

opiekunem Anetą Czarny. W związku z rozpoczęciem nowej kadencji rady, jej członkowie 

złożą dziś ślubowanie na Radnego Młodzieżowej Rady Gminy. Po odczytaniu przeze mnie roty 

ślubowania, poproszę kolejno odczytanych radnych w porządku alfabetycznych 

o wypowiedzenie słowa ślubuję. 

„Ślubuję uroczyście jako Radny Młodzieżowej Rady Gminy pracować dla dobra i pomyślności 

młodzieży Miasta i Gminy Strzelce Opolskie. Działać zawsze zgodnie z prawem oraz 

z interesami młodzieży, godnie i rzetelnie Ją reprezentować”. 

Teraz proszę o wypowiedzenie słowa ślubuję odczytanych kolejno radnych Młodzieżowej 

Rady Gminy – oddaję głos pani Anecie Czarny: 

 
2 Porządek obrad sesji. 

3 Sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy. 
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1) Błaziak Kalina 

2) Cichoń Karolina 

3) Feliks Franciszek 

4) Gawlik Dominika 

5) Gołębiewska Natalia 

6) Jureczko Marta 

7) Kamińska Zofia 

8) Klose Meggy 

9) Kocur Wojciech 

10) Kozak Anthony 

11) Kozioł Anna 

12) Kozioł Weronika 

13) Makowiecka Dalia 

14) Ploch Milena 

15) Radecki Filip 

16) Spuła Maja 

17) Strzałek Hanna 

18) Tarlińska Hanna 

19) Wojnar Andrea 

20) Zając Patryk 

21) Zdziechowski Piotr 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję. Stwierdzam, że radni, którzy złożyli ślubowanie, 

objęli mandat Radnego Młodzieżowej Rady w Strzelcach Opolskich. Proszę o podchodzenie 

wyczytanych radnych młodzieżowych po odbiór certyfikatów. 

Po wręczeniu certyfikatów wykonano pamiątkowe zdjęcia. 
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Podjęcie uchwał w sprawach:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy 

Strzelce Opolskie na lata 2024-2027” – druk A;4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024-2027” – 

druk A. Projekt uchwały przedstawi Magdalena Wolańska – Architekt Miejski. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku A? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami 

Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024-2027” została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.5 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/598/20236 

 
4 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Strzelce Opolskie na 

lata 2024-2027” 
5 Wynik głosowania. 
6 Uchwała Nr LXXIV/598/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 
przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024-2027”   
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w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych – druk B;7 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych – druk B. Projekt uchwały przedstawi Mariusz Kurzeja - 

kierownik referatu Infrastruktury Technicznej i Inwestycji. 

Pan Mariusz Kurzeja przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku B? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została 

przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.8 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/599/20239 

 

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych – druk C;10 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych – druk C. Projekt uchwały przedstawi Mariusz Kurzeja - 

kierownik referatu Infrastruktury Technicznej i Inwestycji. 

Pan Mariusz Kurzeja przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

 
7 7 Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
8 Wynik głosowania. 
9 Uchwała Nr LXXIV/599/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
10  Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
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Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku C? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została 

przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.11 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/600/202312 

w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXX/559/2023 z dnia 28 czerwca 2023 

roku w sprawie udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na 

realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 1806 O 

Sucha – Kalinów w miejscowości Szymiszów ul. Ligonia wraz 

z dokumentacją projektową” – druk D;13 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Uchwałę Nr LXX/559/2023 z dnia 28 czerwca 2023 roku w sprawie udzielenia Powiatowi 

Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi 

powiatowej 1806 O Sucha – Kalinów w miejscowości Szymiszów ul. Ligonia wraz 

z dokumentacją projektową” – druk D. Projekt uchwały przedstawi Mariusz Kurzeja - 

kierownik referatu Infrastruktury Technicznej i Inwestycji. 

Pan Mariusz Kurzeja przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

 
11 Wynik głosowania. 
12 Uchwała Nr LXXIV/600/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
13 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXX/559/2023 z dnia 28 czerwca 2023 roku w sprawie 

udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu 

drogi powiatowej 1806 O Sucha – Kalinów w miejscowości Szymiszów ul. Ligonia wraz z dokumentacją 

projektową” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku D? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXX/559/2023 z dnia 

28 czerwca 2023 roku w sprawie udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na 

realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 1806 O Sucha – Kalinów 

w miejscowości Szymiszów ul. Ligonia wraz z dokumentacją projektową” została przyjęta 

przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.14 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/601/202315 

w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Strzelce Opolskie z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie, na rok 2024 – druk E;16 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Uchwałę Nr LXIII/496/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Gminy Strzelce Opolskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2024 – druk E. Projekt uchwały przedstawi Henryk 

Czempiel kierownik referatu Spraw Społecznych i Promocji. 

Pan Henryk Czempiel przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów Agnieszkę Knopik. 

 
14 Wynik głosowania. 
15 Uchwała Nr LXXIV/601/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr LXX/559/2023 z dnia 28 czerwca 2023 roku w sprawie udzielenia Powiatowi 

Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 1806 

O Sucha – Kalinów w miejscowości Szymiszów ul. Ligonia wraz z dokumentacją projektową” 
16 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/496/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy Gminy Strzelce Opolskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na rok 2024 
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Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Bogusława Fariona. 

Pan Bogusław Farion przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Bogdana Małychę. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie ma żadnych pytań, 

to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, 

na druku E? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Strzelce 

Opolskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 

2024 została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.17 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/602/202318 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres 

do 3 lat – druk F;19 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat – druk F. Projekt uchwały 

przedstawi Ewa Hałek dyrektor Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła radnym projekt uchwały. 

 
17 Wynik głosowania. 
18 Uchwała Nr LXXIV/602/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/496/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Gminy Strzelce Opolskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024 
19 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku F? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

na okres do 3 lat została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.20 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/603/202321 

w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty – druk G;22 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie odstąpienia 

od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty – druk G. Projekt uchwały przedstawi Ewa Hałek 

dyrektor Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów – Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji, 4 członków było „za” a 1 

„wstrzymał się”. Przypomniał, że komisja dwukrotnie podejmowała temat i zaprosiła stronę 

niestety strona z tej możliwości nie skorzystała. 

 
20 Wynik głosowania. 
21 Uchwała Nr LXXIV/603/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat 
22 Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję.  

Radny Marek Zarębski wypowiedział się, że zna sprawę, gdyż strona zwróciła się o pomoc 

i interpretację, należy zwrócić uwagę, że uzasadnienie radcy prawnego gminy było odmienne 

od obszernej opinii prawnej, dołączonej przez stronę do pisma i nie wiadomo czy działanie 

gminy wobec osoby jest dobre. Strona zapowiedziała, że będzie dalej walczyć i odda sprawę 

do sądu, radny poinformował, że nie poprze tej uchwały. 

Pani Maria Feliniak zwróciła się do radnego, że Rada Miejska uchwaliła bonifikaty dla 

najemców mieszkań i to w jej kompetencji jest decyzja czy odstąpić od żądania zwrotu kwoty, 

czy nie. Droga prawna jest wyczerpana dla gminy i taką uchwałę strona może dopiero 

zaskarżyć. Gmina nie ma innego wyboru jak zażądać zwrotu bonifikaty, co zostało bardzo 

szczegółowo omówione na komisji. Pani Feliniak przypomniała, że sprawa została zdjęta z 

porządku obrad sesji miesiąc temu by ją jeszcze raz przeanalizować. Jednak dbając o finanse 

gminy oraz biorąc pod uwagę opinię prawną i zapisy w akcie notarialnym zwrot tej bonifikaty 

się gminie należy. By zapobiec podobnym sytuacjom w przyszłości  należy przyjąć uchwałę 

w zaproponowanej wersji.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku G? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty 

została przyjęta przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących 

się”.23 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/604/202324 

 

 
23 Wynik głosowania. 
24 Uchwała Nr LXXIV/604/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty 
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w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

– druk H;25 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk H. Projekt uchwały przedstawi 

Sabina Schnura – kierownik referatu Podatkowego. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów –Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji, przy 3 głosach za, 1 

wstrzymujący się i 1 przeciw. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Gospodarki i Rozwoju – Danutę Foryt. 

Radna Danuta Foryt przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu – Bogusława Fariona. 

Radny Bogusław Farion przedstawił pozytywną opinię komisji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Mieszkaniowej – Karola Bischoffa. 

Pan Karol Bischoff przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – Bogdana Małychę. 

Radny Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji, przy 4 głosach za i 1 przeciw. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

 
25 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
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Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji, przy 3 głosach za, 1 

wstrzymującym się i 1 przeciw. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Marek Zarębski poinformował radnych, że będzie głosował przeciw i wyjaśnił powody 

swojej decyzji.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku H? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych została przyjęta przy 13 głosach „za”, 3 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”.26 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/605/202327 

 

w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w 

Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. – druk I 28 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. – druk I. Projekt uchwały 

przedstawi pan Piotr Szuba skarbnik gminy.  

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów – Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

 
26 Wynik głosowania. 
27 Uchwała Nr LXXIV/605/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
28 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z 

dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku I? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w 

Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2023 r. została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.29 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/606/202330 

 

w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. – druk J;31 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą 

Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. – 

druk J. Projekt uchwały przedstawi pan Piotr Szuba skarbnik gminy. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów – Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

 
29 Wynik głosowania. 
30 Uchwała Nr LXXIV/606/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku w 

sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. 
31 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2023 

– 2026 przyjętą Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. 



 Protokół  z LXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. 

 

15 
 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku J? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowanie? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Strzelce Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.32 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXIV/607/202333 

 

Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 

ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca zarządziła przerwę. 

Po przerwie. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zgodnie z ostatnimi ustaleniami w eSesji zostało 

umieszczone sprawozdanie z działalności obejmujące okres do 22 listopada. Proszę panią 

wiceburmistrz Feliniak o przedstawienie sprawozdania z ostatniego tygodnia przed sesją.34 

Pani Maria Feliniak przedstawiła radnym sprawozdanie z działalności w okresie między 

sesjami. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi? 

Pani Danuta Foryt zapytała, kiedy gmina rozpocznie nabór najemców do SIM-ów, bo w innych 

gminach został już ogłoszony. 

 
32 Wynik głosowania. 
33 Uchwała Nr LXXIV/607/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą Uchwałą 

Nr LXI/490/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. 
34 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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Pani burmistrz Maria Feliniak odpowiedziała radnej, że lada moment gmina ogłosi nabór do 

SIM, przy czym wiedza gminy co do spraw czynszów jest mała. 

Radny Henryk Skowronek zapytał o wymienione w sprawozdaniu projekty dofinansowane 

z funduszy zewnętrznych dot.  budowy zbiornika w Kalinowicach i szkoły w Rozmierce i czy 

wnioski zostały rozstrzygnięte oraz kiedy będzie realizacja. 

Pani Feliniak odpowiedziała, że wnioski zostały złożone i czekamy na rozstrzygnięcie 

w kwietniu 2024 r. 

Radny Marek Zarębski zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu nie została zamieszczona informacja 

o zajęciu 3 miejsca uczniów PSP Rozmierki w konkursie finału ogólnopolskiego dot. Robotyki, 

kolejno radny uważa, że informacja dot. hali w Rozmierce została przez gminę niewłaściwie 

zinterpretowana, bo rada rodziców wskazała wojewodę do rozmów w tejże sprawie. Kolejnym 

tematem jaki poruszył było targowisko, które według opinii radnego zamiera, bo ościenne 

gminy zaproponowały korzystniejsze stawki opłat. Pan Zarębski zapowiedział, że będzie się 

przyglądać sprawie wyboru nowego zarządcy. Na koniec zadał pytanie, czemu burmistrz Goc 

ignoruje radnych i mieszkańców, którzy pracują w godzinach nocnych, bo rada podjęła ponad 

miesiąc temu uchwałę a oświetlenia ulicznego nadal nie ma. 

Pani Maria Feliniak zwróciła się do radnego Zarębskiego, że gmina nie ma złej woli, jeśli 

chodzi o brak informacji w sprawozdaniu. Poprosiła, żeby szkoła skontaktowała się w celu 

opublikowania wiadomości. Następnie pani Feliniak wypowiedziała się w temacie targowiska, 

że są głosy pozytywne dot. zmian na targowisku, umów nie podpisały osoby, które nie miały 

zarejestrowanej działalności gospodarczej. Natomiast zarządca zostanie wybrany w trybie 

zapytania ofertowego. Pani wiceburmistrz zwróciła uwagę, że dochód z opłat wzrósł, 

potwierdza się stanowisko, że ile głosów tyle opinii. Następnie odniosła się do sprawy hali 

sportowej w Rozmierce i odczytała wymianę korespondencji pomiędzy gminą a radą rodziców. 

W odpowiedzi na temat braku oświetlenia pani Feliniak poinformowała, że wg serwisu 

samorządowego 30% gmin również oszczędza na wyłączeniu oświetlenia nocnego a następnie 

przedstawiła działania jakie gmina poczyniła w tej sprawie, m.in. wymianę lamp na 

energooszczędne, powołanie zespołu ds. analizy stanu oświetlenia, zgłoszenie do programu 

Rozświetlamy Polskę. 

Radna Agnieszka Knopik zapytała, jak zostanie wykorzystana kwota dotacji na finansowanie 

ośrodków wsparcia, czy można ją wykorzystać na dokumentację na nowo nabyty budynek. 

Pani Feliniak wyjaśniła, że kwota wyrównania może zostać wykorzystana tylko na bieżącą 

działalność np. opłatę energii. Gmina jest na etapie kosztorysu wskazującym co należy zrobić 
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w nowym obiekcie. Poinformowała, że Ministerstwo Pracy ogłosiło nabór w sprawie 

rozbudowy lub budowy tego typu obiektów, gmina planuje złożyć taki wiosek i liczy na 

wsparcie z tych środków finansowych na remont budynku dla ŚDS. 

Radny Marek Zarębski w odpowiedzi do pani burmistrz Feliniak wyjaśnił, że gmina najpierw 

wystosowała pismo do ministerstwa a później do rady rodziców. Następnie zapytał, czemu 

przewodnicząca nie udzieliła głosu przewodniczącemu rady rodziców, który wystąpił z pismem 

w tej sprawie. Dopowiedział, że na targowisku w obecnej chwili jest 1/3 wystawców, dlatego 

zrobił się ład i porządek.  

Przewodnicząca odpowiedziała, że w kolejnym punkcie wyjaśni, jak wyglądała sytuacja 

z pismem o zabranie głosu. 

Radny Henryk Skowronek zabrał głos w sprawie targowiska i przypomniał, że w kwietniu 

wszyscy (czyli 20) radni głosowali za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty 

targowej, która jest teraz podnoszona jako powód przenoszenia się handlowców. 

  

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne.  

Przewodnicząca Rady Gabriela Puzik wyjaśniła sprawę dotyczącą pisma o zabranie głosu przez 

przewodniczącego Rady Rodziców w Rozmierce i udzieleniu go w punkcie porządku obrad – 

wnioski, sprawy różne. Następnie otworzyła dyskusję. 

Radny Piotr Pospiszyl zapytał o naśnieżanie górki Kaśki i uruchomienie lodowiska. 

Następnie odniósł się do sprawy opłaty na targowisku i zajmowania miejsc przez samochody 

na placu targowym. 

Burmistrz Maria Feliniak odpowiedziała, że jeśli temperatura powietrza będzie odpowiednia to 

zostanie włączona armatka śnieżna a lodowisko w dniu jutrzejszym będzie uruchomione. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. W czasie od ostatniej sesji wpłynęły wnioski 

i interpelacje. Wszystkie odpowiedzi zostały przekazane w terminie. Czy są jakieś pytania? 
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Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelację lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do punktu sprawy organizacyjne Rady 

Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała radnym za udział w pogrzebie radnego 

Stanisława Trzeciaka. 

Radna Irena Kaczmarek w imieniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła wniosek by 

zaprosić na sesję odchodzącą Młodzieżową Radę Gminy, by ją uhonorować i docenić za jej 

działania. 

 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, LXXV sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na 20 grudnia 2023 roku o godz. 14.00.  

Zamknięcie obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady LXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Zamknięcia obrad LXXIV sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela 

Puzik. 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


